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§ 11
Medborgarförslag om sophämtning med häst på 
Södermalm 
Svar på medborgarförslag
SÖD 2019/1408

Beslut 
Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande som 
svar på medborgarförslaget.

Sammanfattning av ärendet 
Södermalms stadsdelsnämnd har fått ett medborgarförslag om att 
bedriva sophämtning med hjälp av häst på Södermalm.

Stadsdelsförvaltningen uppskattar det trevliga och intressanta 
medborgarförslaget som beskriver att det i Malmö sedan flera år 
hämtas sopor med hjälp av häst och att det även bör kunna utföras 
på Södermalm, åtminstone på försök.

Förvaltningen konstaterar att det råder helt olika förutsättningar 
mellan det i medborgarförslaget nämnda exemplet i Malmö och 
stadsdelsområdets parker. Till skillnad från det aktuella 
bostadsområdet i Malmö, med slutna bostadskvarter, ligger 
stadsdelsområdets parker i tätbebyggd storstadsmiljö, i många fall 
omgärdade av hårt trafikerade gator. Metoden att använda häst vid 
hämtning av hushållsavfall eller i samband med skräpkorgstömning, 
anser förvaltningen i första hand vara lämpligt inom begränsade 
bostadskvarter såsom i det aktuella fallet i Malmö. Exemplet från 
Malmö visar även att hämning av avfall med hjälp av häst är 
betydligt dyrare än om avfallet skulle hämtas med sopbil.

Förvaltningen behöver använda tillgängliga medel på bästa möjliga 
resurseffektiva sätt. Den föreslagna hämtningen med häst skulle 
förutom ökade kostnader även innebära en betydande tillkommande 
arbetsinsats.

Förslag till beslut
Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det är 
förvaltningens.
 

Beslutsgång
Ordföranden finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens 
förslag.
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Handlingar i ärendet
 SÖD 2019/1408-4 Tjänsteutlåtande Medborgarförslag om 

sophämtning med häst på Södermalm
 SÖD 2019/1408-4.1 Medborgarförslaget
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